
Participatie…

Communicatie en participatie zijn 
woorden waarmee de meerder-
heid graag uitpakt. Toch hebben 
heel wat dorpsgenoten zich de 
voorbije weken in hun koffi e 
verslikt. De knip in de Pastorie-
straat, de gevolgen daarvan voor 
de Abdijstraat en de schrijvers-
wijk, project Akkerbeek... Dat zijn 
zaken die voor veel omwonenden 
als een verrassing kwamen. Er 
was rond die thema’s gemeen-
telijke communicatie, maar die is 
veel betrokken burgers ontgaan. 
Dat was dus ongetwijfeld een 
minimale communicatie. En van 
participatie was al helemaal geen 
sprake. 

Goed nieuws brengen is fi jn en 
gemakkelijk. Maar moeilijke 
boodschappen brengen is zoveel 
belangrijker! U leest er alles over 
in dit blad.

Voor wie er met ons wil over 
praten: wij zijn bereikbaar. Spreek 
ons aan. U bent altijd welkom voor 
een babbel.

Ik wens u alvast een fi jne 
vakantie. We zien elkaar op de 
zomerkriebels, de uitnodiging 
vindt u hiernaast.

Bert van Mierlo
Voorzitter N-VA Beerse-Vlimmeren

ZOMERKRIEBELS
N-VA Beerse-Vlimmeren

Zondag 2 juli 2023
Van 13 tot 18 uur

Kerkplein 
Beerse
Gratis toegang!

Randanimatie en springkastelen 
Twee gratis consumpties per persoon

Met BLACK ALLEY 
en dj JAY

Beerse-Vlimmeren
www.n-va.be/beersebeerse@n-va.be NVABeerseVlim
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Op de gemeenteraad van  24 mei uitten de bewoners van de straten rond project 
Akkerbeek hun bezorgdheid rond een woonproject. En dat is volgens N-VA Beerse 
terecht. “Hoogbouw met vier verdiepingen is daar niet op zijn plaats”, klinkt het.

Geen eerder akkoord
Gemeenteraadslid Lili Jansen is duide-
lijk: “Volgens de visie van de gemeente 
is er geen probleem met hoogbouw in 
de straten rond de Bisschopslaan. De 
bevoegde schepen schermt ermee dat dit 
gebied ‘strategisch gebied’ is. Maar dat 
betekent niet dat men gebouwen met vier 
verdiepingen moet bouwen.” Het college 
beweert dat de gemeenteraad in 2016 het 
project goedkeurde. Dat moeten we sterk 
nuanceren. Wat in 2016 goedgekeurd 
werd is het volgende: “De gemeente wil 
inzetten op de ontwikkeling van een 
sociale verkaveling met aandacht voor 
nieuwe woonvormen, wijkwerking met 
een uitgerust wijkhuis met pentanque-

banen, speelruimte voor de kinderen en 
kwalitatief collectief groen in plaats van 
afzonderlijke tuinen.” We lezen nergens 
iets over vier bouwlagen. Dat is iets 
helemaal anders.

Laat buurtbewoners mee nadenken 
N-VA Beerse vraagt om in overleg en 
samenwerking met de buurtbewoners 
te bekijken of er voor de ontsluiting van 
het project alternatieven zijn. Als het 
toch niet mogelijk zou zijn om via een 
andere weg te ontsluiten, vragen we extra 
maatregelen om de verkeersveiligheid 
voor de aanliggende straten te garande-
ren. Wanneer het college beslist wat er 
gebouwd mag worden, vragen we dat het 

rekening houdt met de bezorgdheden van 
de bewoners en gemeenteraadsleden.

Wist u dat …
… de gemeente vorig jaar een miljoen 
euro betaalde voor het gebouw van de 
post en nog altijd niet weet wat ze met 
dat gebouw gaat doen?

… gemeenteraadslid Linda Bosch tijdens 
het spel zonder grenzen van de brandweer 
haar kruisbanden scheurde? Wij wensen 
haar een spoedig herstel.

… de meerderheid geen bodemattest 
aanvroeg bij de overname van hal Roefs 
op Den Hout? Dat kan u als belasting-
betaler een serieuze duit kosten.

… we in het najaar naar u toekomen om 
naar uw bezorgdheden te luisteren? 
Als u nu al bedenkingen heeft, mag u ze 
e-mailen naar bert.vanmierlo@n-va.be 

… onze quizploeg op de 15de plaats 
eindigde bij de Vaderdagquiz van GBS 
De Singel Beerse & Oudercomité en een 
mooie prijs kreeg?

… N-VA Beerse voor het groot N-VA-
ledencongres vijf amendementen bij de 
congresteksten indiende? 

Beerse heeft nood aan 
nieuw dienstencentrum 
De N-VA ijvert al jarenlang voor een nieuw dienstencentrum. 
Het personeel hee�  nood aan een eigentijdse werkplek en met 
een nieuw gebouw besparen we sterk op onderhouds- en energie-
kosten. Op de gemeenteraad van 24 mei engageerden we ons – 
samen met alle andere politieke partijen – om werk te maken van 
een oplossing voor Bisschopslaan 56. Al hebben we daarvoor wel 
enkele voorwaarden.

15 MILJOEN EURO
Er werden verschillende scenario’s bestudeerd. Het optimale scena-
rio heeft volgens de haalbaarheidsstudie een prijskaartje van 15 
miljoen euro en heeft enkele terugverdieneffecten. Als het daarbij 
blijft, lijkt dat volgens de N-VA financieel haalbaar. We moeten er 
wel over waken dat het bestek die grootorde aanhoudt.

HAALBAAR EN BETAALBAAR
Daarnaast is het belangrijk dat de gemeente nadenkt over hoe ze 
die som gaat betalen. We zijn blij dat de andere partijen akkoord 
gingen met ons voorstel om na te gaan waar we kunnen besparen 
en welke mogelijkheden er zijn om het project haalbaar en betaal-
baar te houden.

EXTRA KOSTEN VERMIJDEN
Tenslotte moet de schimmelproblematiek aangepakt worden en 
moet men in het bestek rekening houden met een meerkost
omwille van de natte ondergrond. Het moet duidelijk zijn hoe die 
zaken opgelost worden en welke extra kosten dat met zich zal mee-
brengen. We willen dat dit nu berekend wordt, zodat we achteraf 
niet voor onaangename verrassingen komen te staan. 

Wij zijn met N-VA Beerse blij dat we onze stempel hebben kunnen 
drukken en een akkoord bereikt hebben met alle politieke partijen.

Wij namen met veel plezier mee deel aan het Spel Zonder Grenzen van onze brandweer.

Op  27 mei bezocht onze afdeling het Schoon Verdiep in Antwerpen.

N-VA kritisch over knip in de Pastoriestraat
De gemeente Beerse kondigde onlangs aan dat er een knip komt voor het verkeer in de Pastoriestraat in het centrum van het 
dorp. Die beslissing kadert in het mobiliteitsplan dat op de gemeenteraad werd goedgekeurd. “Dat klopt niet”, reageert N-VA 
Beerse - Vlimmeren. “Zelfs de buurtbewoners wisten van niets”.

Inwoners niet bevraagd of betrokken
De buurtbewoners kwamen naar de gemeenteraad om de situatie 
aan te klagen. Ze konden op geen enkel moment in het beslis-
singsproces hun mening uiten. Het enige wat ze kregen was een 
informatieve brief wanneer de plannen uitgevoerd werden. En 
dat terwijl een knip een gigantische impact heeft op het verkeer 
in Beerse-Centrum. Bij aanpassingen die minder impact hebben 
wordt steevast de buurt bevraagd (bijvoorbeeld bij de werken aan 
de Taxandrialaan in Beerse). Waar is de logica?

Geen tellingen
De gemeente wil met die knip het sluipverkeer weren. Op vraag 
van de N-VA gaf de betrokken schepen toe dat er geen tellingen 
gebeurd waren om het sluipverkeer in te schatten. “Hoe kan je 
een onderbouwde beslissing nemen zonder het nodige onderzoek 
te voeren?” vraagt gemeenteraadslid Inge Blondeel zich af.

Niet besproken op gemeenteraad
“In het mobiliteitsplan is nooit sprake geweest van een knip”, 
zegt gemeenteraadslid Ben Bols. “Het bestuur blijft beweren en 
communiceren dat de voltallige gemeenteraad achter de knip 
staat, maar die heeft zich er nooit over mogen uitspreken of 
stemmen.”

Inwoners van de Abdijstraat
De inwoners van de Abdijstraat stuurden samen een brief naar 
het gemeentebestuur om de beslissing aan te klagen. “We zijn 
niet gehoord! Op de informatievergadering voor de buurt twee 
jaar geleden was er geen sprake van een knip”, zegt initiatief-
nemer Tinne Jacobs. “Nu verandert de gemeente plotseling de 
plannen met een knip en antwoordt men dat we twee jaar geleden 
maar kritiek moesten hebben. Dat is niet ernstig. Met een knip 
verlegt de gemeente het verkeer gewoon naar andere straten zoals 
de Abdijstraat. Dat is geen oplossing om het centrum verkeers-
veiliger te maken.”

Ben Bols, gemeenteraadslid Inge Blondeel, gemeenteraadslid

Gemeenteraadslid Lili Jansen vraagt 
inspraak voor de buurtbewoners en vindt 

vier bouwlagen te veel van het goede.

www.n-va.be/beersebeerse@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


